
Protokół Nr XXXVII /2022 
z XXXVII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 12 lipca 2022 r. 
 
 
XXXVII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie pod przewodnictwem Marka Ubermana Przewodniczącego Rady Powiatu 
Łańcuckiego.  
Obrady rozpoczęto 12 lipca 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:16 tego 
samego dnia. 
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu  
http://www.powiat-lancut.itl.pl/bip/index.php?page=group.php&grp=49  
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń – nieobecny 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro 
 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
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Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2021 na terenie powiatu 

łańcuckiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie – Nadzór 
Wodny w Łańcucie, Leżajsku, Rzeszowie i Przeworsku.  

4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie 
za rok 2021.  

5. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/225/2022 Rady Powiatu 

Łańcuckiego z dnia 5 kwietnia 2022 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza 
się środki PFRON na rok 2022.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/220/2018 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 28 maja 2018 r. w sprawie określenia rozmiaru udzielania 
obniżek nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach 
i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Łańcucki, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela oraz 
określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okrasach 
roku szkolnego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Białobrzegi na 
realizację zadania pn. „Budowa kładki dla pieszych w Woli Dalszej”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Powiatu 

Łańcuckiego na dzień 31 grudnia 2021 r.  
12. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

13. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
14. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
15. Sprawy różne.  
16. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2021 na terenie powiatu 
łańcuckiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie – Nadzór 
Wodny w Łańcucie, Leżajsku, Rzeszowie i Przeworsku. 
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Powyższy temat przedstawiła i mówiła Bernadeta Hala z Nadzoru Wodnego w Łańcucie 
(informacja w załączeniu do protokołu).  
 
W dyskusji głos zabierali: 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Jan Kilian, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady. 
 
 
Ad. 4.  
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie 
za rok 2021. 
 
 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie za 
rok 2021 przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
 
 
Ad. 5.  
Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021. 
 
 
Ocenę zasobów pomocy społecznej przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie (sprawozdanie 
w załączeniu do protokołu). 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu podziękował pani Dyrektor za 
przedstawioną informację odnośnie oceny zasobów pomocy społecznej i stwierdził, że 
Rada Powiatu Łańcuckiego pozytywnie przyjęła ocenę zasobów pomocy społecznej.  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/225/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 5 kwietnia 2022 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza 
się środki PFRON na rok 2022. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Wojciech Wydrzyński Dyrektor Powiatowego 
Urzędu Pracy w Łańcucie.  
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Rodziny 
i Pomocy Społecznej, którą przedstawił Dariusz Kuraś Przewodniczący Komisji oraz  
Komisji Rozwoju Gospodarczego Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman 
Przewodniczący Komisji.  
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/225/2022 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 5 kwietnia 2022 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się 
środki PFRON na rok 2022. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Jan Magoń. 
 
Uchwała Nr XXXVII/270/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/225/2022 Rady 
Powiatu Łańcuckiego z dnia 5 kwietnia 2022 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się 
środki PFRON na rok 2022 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/220/2018 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 28 maja 2018 r. w sprawie określenia rozmiaru udzielania 
obniżek nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach 
i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Łańcucki, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela oraz 
określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okrasach 
roku szkolnego. 
 
 
Powyższy projekt uchwały przedstawił Robert Szajnar Zastępca Naczelnika Wydziału 
Edukacji i Spraw Społecznych. 
Józef Buk Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/220/2018 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 28 maja 2018 r. w sprawie określenia rozmiaru udzielania obniżek 
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Łańcucki, określenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych 
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w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela oraz określenia zasad rozliczania 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony 
plan zajęć jest różny w poszczególnych okrasach roku szkolnego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Jan Magoń. 
 
 
Uchwała Nr XXXVII/271/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/220/2018 
Rady Powiatu Łańcuckiego z dnia 28 maja 2018 r. w sprawie określenia rozmiaru 
udzielania obniżek nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w 
szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Łańcucki, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela oraz określenia zasad 
rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla 
których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okrasach roku szkolnego 
została podjęta.  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Białobrzegi na 
realizację zadania pn. „Budowa kładki dla pieszych w Woli Dalszej”. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Białobrzegi na 
realizację zadania pn. „Budowa kładki dla pieszych w Woli Dalszej”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Jan Magoń. 
 
Uchwała Nr XXXVII/272/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Białobrzegi na realizację zadania pn. „Budowa kładki dla pieszych w Woli Dalszej” 
została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska wz. Skarbnika Powiatu. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jakub Reizer 
Radny Jan Panek 
Radny Zbigniew Grad  
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki 
Radna Monika Roman 
Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  
Radny Dariusz Kuraś 
Radny Kamil Kilian  
Radny Mariusz Rejman  
Radna Monika Roman (Ad Vocem)  
Radny Dariusz Kuraś (Ad Vocem) 
Radny Zbigniew Grad (Ad Vocem)  
Radny Jakub Reizer 
Starosty Łańcucki Adam Krzysztoń. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił i omówił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Monika Roman, 
Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Kamil Kilian, Michał Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (1) 
Jan Magoń. 
 
Uchwała Nr XXXVII/273/2022 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022 
została podjęta (w załączeniu).  
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska wz Skarbnika Powiatu. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił i omówił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Monika Roman, 
Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Kamil Kilian, Michał Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Wojciech Szura 
NIEOBECNI (1) 
Jan Magoń. 
 
Uchwała Nr XXXVII/274/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
Ad. 11.  
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Powiatu 
Łańcuckiego na dzień 31 grudnia 2021 r. 
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Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska wz. Skarbnika Powiatu. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił i omówił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Powiatu 
Łańcuckiego na dzień 31 grudnia 2021 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Jan Magoń. 
 
Uchwała Nr XXXVII/275/2022 w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu 
Powiatu Łańcuckiego na dzień 31 grudnia 2021 r. została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 12.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu).  
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Radna Monika Roman zwróciła się z zapytaniem odnośnie spotkania, które obyło się 
7 lipca br. odnośnie budowy odcinka drogi Naklik – Leżajsk – Szklary wraz z tunelem 
w Podkarpackim Zarządzie Dróg Wojewódzkich. Zapytała czy realizacja tej inwestycji 
jest zagrożona? 
 
Do powyższego ustosunkowała się Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta i przekazała, 
że spotkanie było kolejnym z cyklicznych spotkań: wykonawcy – inwestorów – 
samorządów, przez których teren przebiega inwestycja. Na dzień dzisiejszy trudno 
powiedzieć o jakichkolwiek zagrożeniach ponieważ skupiano się przede wszystkim nad 
tematem dotyczącym zbliżenia się drogi do zbiorników położonych na terenie Polmosu 



9 
 

w Łańcucie. Została zamówiona ekspertyza przez wykonawcę, która powinna wyjaśnić 
wątpliwości, czy droga może przebiegać w danej odległości. Wykonawca inwestycji na 
dzień dzisiejszy nie wyraża żadnych niepojących symptomów, inwestycja jest dla nich 
bardzo ważna i chcieliby ją wykonać.  
 
Radna Monika Roman (Ad Vocem) podziękowała za odpowiedź. Stwierdziła, że 
należałoby jednak zwrócić uwagę, na to, kto atakuje tą inwestycję? 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady mając na uwadze powyższe poinformował, że 
otrzymuje bardzo wiele pytań od mieszkańców miasta, powiatu kiedy inwestycja 
zostanie rozpoczęta. Mieszkańcy są zaniepokojeni ponieważ znają terminy rozpoczęcia 
i zakończenia (marzec 2023). Natomiast na dzień dzisiejszy nie ma podanego terminu, 
kiedy zapadnie decyzja dotycząca zbliżenia się drogi do zbiorników. Analiza tego trwa 
już kilka miesięcy. Mieszkańcy oczekują, aby zapoznać ich z tą decyzją.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki przekazał, iż wykonawca inwestycji zlecił 
wykonanie ekspertyzy. Osoba, która podjęła się wykonania, cały czas nad tym pracuje. 
Stwierdził, że jest szansa, że do końca 2023 roku inwestycja zostanie ukończona.  
 
 
Ad. 13.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac wypowiadał się w tematach:  
1) Scalenia Tarnawka – Radny stwierdził, że temat ten wiele razy przywoływał na sesji, 

jest sukces, udało się pozyskać środki finansowe na scalenia w Tarnawce, przyniesie 
to wiele korzyści dla mieszkańców. Podziękowanie dla mieszkańców Tarnawki za 
zaangażowanie w ten temat i wyrażenie zgody na scalenia w takim procencie, żeby 
scalenia doszły do skutku. 

2) Powiatowa Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2022 – 2030 
od dwóch lat nie funkcjonowała aktualna strategia, Radny wyraził zadowolenie, że 
strategia została przygotowana i rozpoczęły się konsultacje społeczne odnośnie tego 
dokumentu. 

3) Hala sportowa przy ZS Nr 1 w Łańcucie – stwierdził, że termin otwarcia ofert został 
kolejny raz przesunięty, zapytał z czego to wynika, kiedy można spodziewać się 
rozstrzygnięcia przetargu. Miasto Łańcut w porównywalnym czasie uzyskano 
dofinasowanie z tego samego programu na budowę hali sportowej i hala jest 
w trakcie budowy.  

4) Łącznik – jakie są losy tej inwestycji, ponieważ po przetargu wyszła dużo większa 
kwota od zakładanej. Do urzędu miasta i gminy Łańcut wpłynęły pisma odnośnie 
ewentualnej pomocy finansowej od samorządów lokalnych, zapytał czy do powiatu 
też wpłynęło takie pismo i jakie podejście ma do tego Zarządu Powiatu. 

5) Młodzieżowa Rada Powiatu – czy w tym temacie coś się wydarzyło od ostatniej 
sesji, przekazał, że powstaje program rządowy, który będzie finansował 
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powstawianie młodzieżowych rad. Zapytał czy Komisja Edukacji pochyliła się nad 
tym tematem oraz nawiązał do tego, że chciałby zapoznać się z argumentami 
oddalenia tego tematu z Komisji Edukacji, zauważył, że do tej pory nie ma protokołu 
z posiedzenia komisji z 12 maja br.  

6) Budżet obywatelski – czy idea budżetu obywatelskiego będzie rozważana? 
Stwierdził, że jest to sprawa niełatwa, ale sugeruje temat na przyszłość.  

 
Radny Jakub Reizer zwrócił się z zapytaniem odnośnie inwestycji Husów – Lipnik czy 
do kwoty 947 000 zł będzie partycypowała w kosztach gmina Markowa zgodnie 
z parytetami oraz odnośnie ZRD- u na drodze Albigowa – Handzlówka, czy wiadomo 
jakie kwoty wnioskowane są odnośnie odszkodowań i czy jest to zabezpieczone 
w budżecie powiatu na 2022 rok oraz co z tzw. pętlą w Soninie ponieważ do 30 czerwca 
miała zapaść decyzja Zarządu Powiatu w tej sprawie.  
 
Radny Kamil Kilian zapytał odnośnie wniosku z Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 
Społecznej w sprawie długiego oczekiwania w kolejce do rejestracji w przychodni 
w Łańcucie, czy coś w tej sprawie wiadomo, jak ten temat został rozwiązany.  
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady ustosunkował się do wypowiedzi radnego 
Michała Maca odnośnie powołania Młodzieżowej Rady Powiatu. 
Radny Michał Mac (Ad Vocem) odniósł się do wypowiedzi Przewodniczący w tej 
sprawie.  
 
Radny Józef Buk ustosunkował się do wypowiedzi radnego Michała Maca 
i poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
i Rekreacji nie było mowy na temat młodzieżowej rady powiatu. Natomiast na zapytanie 
dlaczego nie ma protokołu odpowiedział, że nie wie, sprawdzi to. Poinformował, także 
iż komisja będzie dyskutować na każde tematy jakie się pojawią. Radny stwierdził, że 
jego stanowisko w sprawie młodzieżowej rady zostanie wypracowanie na podstawie 
rozmów, wniosków i opinii.  
 
Radna Monika Roman wypowiadała się odnośnie atmosfery pracy w Radzie Powiatu 
obecnej i poprzedniej kadencji. Zaproponowała, aby młodzieżową radę powołać od 
kolejnej kadencji oraz znaleźć środki finansowe na przeszkolenie młodzieżowej rady 
z zakresu prawa i finansów, tak aby dać szansę młodym ludziom, aby byli zorientowani 
w temacie.  
 
Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu wypowiadał się odnośnie 
młodzieżowej rady powiatu. Stwierdził, że do tej pory w tej sprawie miał mieszane 
uczucia. Zwrócił uwagę na ideę powołania młodzieżowej rady, patrząc na 
doświadczenia z innych samorządów trudno dostrzec miarodajny efekt, który znacząco 
polepsza życie społeczne. Zaproponował, aby w trakcie tej kadencji podejść do tego 
w sposób roboczy, wpierw spotkać się, porozmawiać, nawiązać kontakty z młodzieżą, 
określić priorytety, zakres prac, zainteresowania, tak aby miało to „dobry fundament”. 
Stwierdził, że może będzie to droga, aby powstanie młodzieżowej rady było 
przemyślane. 
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Radny Michał Mac (Ad Vocem) stwierdził, że ma podobne zdanie w tym temacie jak 
radny Skoczowski. Propozycja dotycząca formy pracy roboczej jest jakby wolą do 
kompromisu. Rzeczywiście należy skupić się nad przedyskutowaniem tego tematu, 
przyjąć termin powołania rady następny rok szkolny. Przypomniał, że gdy zaczął 
poruszać temat dotyczący scaleń wydawało się, że to jest bardzo trudne i niemożliwe do 
zrealizowania, teraz się do udaje i powiat się tym chwali. Podobna sytuacja może być 
z młodzieżową radą. Stwierdził, że młodzieżowa rada wcześniej, czy później powstanie, 
natomiast zaapelował, aby nie wiązać tego z jego osobą, tylko jako ogólne działania 
powiatu. 
 
Radna Monika Roman (Ad Vocem) przypominała, że temat scaleń przewijał się już 
w poprzedniej kadencji, nie był to temat prosty, potrzebował czasu. Podzieliła się także 
refleksją odnośnie pracy radnych wcześniejszych kadencji. Stwierdziła, że często jest 
tak, że ktoś wcześniej pracował nad danym tematem, natomiast obecnie jest efekt tych 
starań.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki ustosunkował się do powyższych zapytań radnych. 
Radnemu Michałowi Macowi odpowiedział, że na scalenia w Tarnawce pozyskano 
kwotę 15 529 000 zł, zostanie scalone 1209 ha. Rzeczywiście w poprzednich 
kadencjach były prace dotyczące scaleń (np. scalenia przy autostradzie). Prace odnośnie 
scaleń trwają, do sukcesu długa droga i oby zakończyło się to sukcesem i by był to dobry 
przykład dla innych miejscowości.  
Odnośnie hali sportowej odpowiedział, że nie ma co porównywać do inwestycji 
miejskiej, ponieważ inwestycja powiatowa do Polskiego Ładu stratowała od podstaw 
i jest trudna konserwatorsko i geologicznie. Wszystko to trawa długo, firmy startujące 
w przetargu zadają mnóstwo pytań i w związku z tym są te kolejne przesunięcia. 
Poinformował, że 14 lipca ma nastąpić otwarcie przetargu.  
Odnośnie łącznika przekazał, że do powiatu również wpłynęło pismo z Podkarpackiego 
Zarządu Dróg Wojewódzkich odnośnie dofinansowania tej inwestycji. Na dzień 
dzisiejszy powiatu nie stać na to, powiat ma swoich wiele rozpoczętych inwestycji. 
Dodał, że inwestycje, które zostały wpisane, jako obwodnice miast mają otrzymać 
dodatkowe dofinansowane. 
Odnośnie budżetu obywatelskiego stwierdził, że chciałoby się, ale czy powiat będzie na 
to stać – na dzień dzisiejszy nie wiadomo.  
 
Radnemu Jakubowi Reizerowi odpowiedział, że gmina Markowa będzie partycypować 
w kosztach odnośnie dodatkowych pieniędzy na drogę Husów – Lipnik.  
Odnośnie odszkodowań w zawiązku z inwestycją Albigowa – Handzlówka nie ma za 
dużo środków finansowych i trzeba szukać dodatkowych pieniędzy.  
Odnośnie drogi tzw. pętla w Soninie przeprosił radnych Zbigniewa Grada i Janusza 
Bestra, bo miał dać odpowiedź do 30 czerwca w tej sprawie. Poinformował, że 
odpowiedź została przekazana osobiście do Wójta Gminy Łańcut, że na dzień dzisiejszy 
powiat nie środków finansowych i nie było deklaracji, co do finasowania. 
 
Radny Dariusz Kuraś odpowiedział radnemu Kamilowi Kilianowi, że pan Prezes CM 
odpisał na zapytanie z Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej odnośnie 
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długich kolejek do rejestracji. Cyt. „… równocześnie deklarujemy, iż zwrócimy uwagę 
na problemy dotyczące długiego okresu oczekiwania w kolejce do rejestracji 
w przychodni w Łańcucie”. 
 
 
Ad. 14.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Michał Mac, Jan 
Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
BRAK GŁOSU (1) 
Marian Kurek 
NIEOBECNI (1) 
Jan Magoń. 
 
 
Protokół Nr XXXVI / 2022 z dnia 30 maja 2022 r. zostały przyjęty. 
 
 
Ad. 15.  
Sprawy różne. 
 
 
W spawach różnych odnośnie tematu dotyczącego koncepcji przebudowy rynku 
w Łańcucie wypowiadali się:  
Radna Monika Roman  
Radny Michał Mac 
Radna Monika Roman (Ad Vocem). 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki zaprosił radnych i wszystkich słuchających obrad 
na dzień 15 sierpnia na Bitwę Regionów do Husowa przy kościele parafialnym o godz. 
14.00 oraz na Pielgrzymkę Rowerową do Częstochowy – wyjazd z Łańcuta 31 lipca br. 
rozpoczęcie pielgrzymki mszą świętą o godz. 8.00 w Łańcuckiej Farze. 
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Ad. 16.  
Zakończenie. 
 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego życzył udanych wakacji 
i miłego wypoczynku, podziękował radnym za uczestnictwo w sesji, a następnie 
zamknął obrady XXXVII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

 
Przewodniczący 

Rada Powiatu Łańcuckiego 
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